
Kako so obdelana naša kmetijska zemljišča
Cez poletjc je kmetijska inšpekcija mestne uprave za inšpekcijske

Južbe opravila ogled kmetijskih površin glede obdelanosti v vseh
jubljanskih občinah. Delo je potekalo v sklopu komisije, ki jo
>estavlja tajnik KZS, pospeševalec in kmetijski inšpektor.

Ugotovljeno je bilo, da se stanje
;lede obdelanosti kinetijskih
:em]jišč iz leta v leto izboljšuje,
;ar velja še posebej za občini
Ljubljana Bežigrad in Ljubljana
Šiška. Nekoliko slabšo sliko nudi
občina Ljubljana Vič, ki obsega
Ljubljansko barje in precejšen del
iribovitega področja, kjer se po-
samezni kompleksi močno zaraš-
eajo.

Ljubljansko barje je bilo še
pred štirimi leii dokaj neobdela-
no, močno zamočvirjeno ter delno
zaraščeno. Z hidromelioracijski-
mi posegi (Dobravica, Resnik) pa
so samo v zadnjih dveh letih pri-
dobili ca. 450 ha obdelanih povr-

šin, kjer odiično uspeva zlasti ko-
ruza.

Hauptmance, ki predstavljajo
najbolj neobdelan predel ljubljan-
skega barja, so imele še v letu
1986 preko 50 popolnoma neob-
delanih parcel, za katere smo iz-
peljali postopek v smislu 18. čl.
zakona o kmetijskih zemljiščih.

S tem smo dosegli, da se je
število neobdelanih parcel v letoš-
njem letu močno zmanjšalo. Osta-
lo jih je le ca. 10, med njimi 4-5
parcel Zavoda za spomeniško var-
stvo, ki so namenjene za prikaz
prvotnega stanja barja in nudijo
nasprotno sliko običajnega stanja
obdelanosti tega področja. Vzrok

neobdelanosti ostalih parcei (5) pa
je otežkočen pristop do njih, zara-
di dotrajanih in podpnih mostov.
Ker novih mostov ni dolžna gra-
diti OVS, jih lastniki gradijo in
usposabljajo sami s pomočjo KZS
občine Vič, zato delo le počasi
napreduje.

Področje barja proii Igu je del-
no meliorirano in zadovoljivo ob-
delano, prav tako tudi zemljišča
na območju Notranjih Goric,
Podpeči in Preserja.

V hribovitih predelih občine
Vič ni bilo opaziti neobdelanih
površin in so celo najbolj strma
področja vsaj enkrat pokošena.

V občini Šiška je biJ ogied kme-
tijskih zemljišč v mesecu juniju in
septembru. V juniju je bilo nekaj
nepokošenih površin zaradi izred-
no slabega vremena. Neobdelane
so bile tudi kmetijske površine
(njive in travniki) treh lastnikov,
ki jih je KZS občine Šiška že
poklicala na razgovor in bo tudi
ukrepala v smislu 18. či. zakona
o kxnetiJ4HRHHHB^-

V nbčini Moste-Poljt
Bežigrad neobdelanih površin ni
bilo opaziti, lahko pa bi irdili, da
je proizvodnja v hribovitih prede-
lih moščanske občine še vedno
ponekod ekstenzivna, saj kmetje
le enk"rat kosijo.

Kmetijskih površin, primernih za in-
tenzivno obdelavo je vse manj. Ur-
banisti žal že najdejo zvijačo, da pri-
dejo do najboljših kmetijskih zem-
Ijišč, ki jih hitro ptekrijejo z betonom
za vse večne čase. Po < : " nbli-
škega komiteja za kn mo
zaradj tega do leia iouu yrKui>m od
deset do štirinajst tisoč hektarov naj-
boljše zemlje. Kljub temu pa bo
v hribovskem predclu naše občine še
vedno kmctijska proizvodnja eksten-
zivna, ker so hribi le hribi pa čeprav
niso Alpe. Foto: S. G.


